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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

s 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara održane 9. studenog 2023., u Gradskoj 

vijećnici, soba broj 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 9,00 sati. 

Prozivkom se utvrđuje kvorum vijećnika. 

Nazočni vijećnici:  David Vlajčić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, Radivoj Đurić, Sava 

Manojlović, Majda Jakša, Stjepan Mađarac, Vedran Vuleta, Igor 

Naletilić, Nemanja Savanović, Krešimir Raguž, Željko Sabo, Dejan 

Drakulić, Zoran Rokvić, Srđan Milaković, Nenad Bučko Domagoj Bilić 

Odsutni: Nikola Mažar, Stjepan Mađarević 

 

Ostali nazočni:  Filip Sušac i Srđan Kolar - zamjenici gradonačelnika 

Pročelnici – S. Tokić, M. Vlajčić, J. Paloš, D. Dimić, K. Bilić, N. Gažo, 

D. Čulig, I. Antolović 

G. Vicković – UO za financije i nabavu 

I. Szabo – Sportski objekti Vukovar 

Z. Jukić – Javna vatrogasna postrojba Vukovar 

Ana Filipović – Muzej grada Vukovara 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

A. Baier Jakovac – Gradska knjižnica Vukovar 

M. Latinović – DV Vukovar 2 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

M. Janković - Vukovarski vodotoranj–simbol hrvatskog zajedništva 

d.o.o. 

R. Rac – Hrvatski radio Vukovar 

D. Zeko – VURA d.o.o. 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. 

B. Marić – Komunalac d.o.o. 

I. Mujkić - Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

I. Krajnović – Tehnostan d.o.o. 

B. Lovrić iz UO za gospodarstvo, Odsjek za poslove gradonačelnika i 

predstavnici medija 

Nakon prozivke utvrđuje se da je na sjednici nazočno 17 vijećnika te se konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 19. sjednice Gradskog vijeća održane 14. rujna 2023. 

godine. 

Vijećnik N. Bučko traži da se proširi njegovo izlaganje prilikom postavljanja pitanja na 

aktualnom satu gradonačelnika. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje skraćenog zapisnika s 19. sjednice s usvojenom 

primjedbom, održane 14. rujna 2023. i isti je jednoglasno (17) usvojen.  

 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 20. tematske sjednice Gradskog vijeća održane 10. 

listopada 2023. godine. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje skraćenog zapisnika s 20. tematske sjednice, održane 

10. listopada 2023. i isti je s 10 glasova „ZA“ (DP, HS i Ž. Sabo) usvojen. 

 

Vijećnik K. Raguž- ima primjedbu na nedolazak gradonačelnika na sazvanu sjednicu i traži 

odgodu sjednice. 

Vijećnici HDZ-a napuštaju sjednicu: 

Na sjednici prisutno UKUPNO 14 vijećnika. 
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Aktualni sat gradonačelnika 

 

N. Bučko - pita zašto je gradonačelnik odsutan, zbog čega napušta sjednice Gradskog vijeća 

nakon održanog aktualnog sata te funkcionira li gradska uprava kako bi trebala.  

F. Sušac - pojašnjava kako je gradonačelnik odsutan zbog obveza u Hrvatskom saboru te ne vidi 

problem u njegovoj odsutnosti. Odgovara da Gradska uprava funkcionira normalno, sve što se 

radi u koordinaciji i zajednički. 

N. Bučko - moli pisani odgovor zašto gradonačelnik učestalo napušta sjednice Gradskog vijeća 

nakon aktualnog sata. 

F. Sušac - dodatno pojašnjava kako je na svakoj sjednici nakon aktualnog sata jasno tko su 

izvjestitelji točaka dnevnog reda te kada izvjestitelj nije gradonačelnik ili njegov zamjenik ne 

vidi grešku u tome da dužnosnik, kada ima drugih službenih obveza, ne bude prisutan tijekom 

ostatka sjednice. 

S. Milaković - pita hoće li Grad Vukovar mijenjati stopu poreza na dohodak jer, sukladno tome 

ovise i prihodi građana.  

F. Sušac – odgovara da do sada Grad Vukovar nije imao prirez stoga ga ne može ni ukinuti te se 

ne planiraju mijenjati stope poreza. Kaže da se primjenjuje zakon temeljem kojeg se umanjuje 

stopa poreza za 50%. 

D. Drakulić - postavlja pitanje vezano za Ulicu Vijeća Europe i pita postoji li mogućnost da se 

sanira loše postavljen asfalt s obzirom da se nepravilnost nalazi na krivini.  

D. Čulig – pojašnjava kako će idući tjedan ulica u dijelu gdje to potrebno nakon prethodnih 

radova tvrtke Komunalac, biti sanirana. 

Z. Rokvić - pita postoji li mogućnost postavljanja mobilnih toaleta na autobusnu stanicu u 

Borovu naselju s obzirom na veliku frekvenciju ljudi koji tamo prolaze.  

F. Sušac - odgovara kako će Grad Vukovar razmisliti o prijedlogu te će razmotriti kolika je 

suštinska potreba i sukladno tome reagirati. 

N. Savanović - pita je li usvojena inicijativa predsjednika Kluba vijećnika HS-a Vedrana Vulete 

koja se odnosi na vraćanje Adventa u centar grada.  

F. Sušac - odgovara kako je inicijativa usvojena te će javnost biti o samom programu Adventa i 

njegovoj lokaciji biti obaviještena na vrijeme. Advent će imati pregršt zanimljivih sadržaja, biti 

će postavljeno klizalište čije će korištenje biti besplatno, a najavljen je već i koncert za doček 

Nove godine. 

V. Vuleta - prvo pitanje postavlja u ime Kluba vijećnika, a vezano za energetsku obnovu 

višestambenih zgrada.  

F. Sušac - pojašnjava kako Grad Vukovar ima jednaki odnos prema svih svojim građanima, 

živjeli oni u obiteljskoj kući ili višestambenom prostoru te se Grad Vukovar stoga odlučio za 

novu mjeru – a to je sufinanciranje projektno-tehničkih dokumentacija za energetsku obnovu 

višestambenih zgrada. 

V. Vuleta – drugo pitanje postavlja u svoje ime i odnosi se na postavljanje novih polupodzemnih 

kontejnera za otpad.  

F. Sušac - kaže kako Grad Vukovar u suradnji s tvrtkom Komunalac sustavno provodi aktivnu 

politiku unaprjeđenja komunalne infrastrukture na području grada pa je tako osigurano 55 novih 

polupodzemnih spremnika za biootpad. Njihova vrijednost bila je 133 tisuća eura za što su 

većim dijelom apliciranjem na natječaje osigurana sredstva Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost. Do sada je ugrađeno 52 spremnika, što znači da je projekt pri kraju. Poručuje svim 

građanima koji žive u višestambenim zgrada da ključ koji posjeduju za spremnike za miješani 

otpad mogu koristiti i za spremnike za biootpad. U cilju smanjenja mješovitog otpada i u vidu 

zelene tranzicije našeg grada mi danas imamo 145 polupodzemna kontejnera. Kao primjer 

navodi grad Split koji ima 400 polupozemnih kontejnera iz čega proizlazi da je Grad Vukovar sa 

145 spremnika na visokoj razini. Apelira na građane da savjesno odlažu otpad i na taj način 

čuvaju naš grad. 

J. Jukić - pita što je u planu za vukovarske umirovljenike u povodu nadolazećih božićnih 

blagdana.  
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F. Sušac - pojašnjava kako se početkom prosinca očekuje početak isplate božićnice za 

umirovljenike i korisnike naknade za troškove stanovanja, a ukupan iznos koji je ove godine 

osiguran za tu namjenu je nešto povećan. Kroz mjeru „Grad koji brine“ došlo je do promjene i 

pravo na naknadu su mogli ostvariti umirovljenici koji primaju mirovine do 400 eura. Taj 

povećani cenzus će se odnositi i na isplatu božićnica. 

 
Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda i isti je s 13 glasova „ZA“ (N. Bučko-

HNS nije bio prisutan prilikom glasovanja)) prihvaćen. 

 

D N E V N I R E D 

 

1. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva VURA d.o.o. 

za 2022.  

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Zeko) 

2. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva Vukovarska 

gospodarska zona d.o.o. za 2022.  

(Izvjestitelji: J. Jukić i I. Mujkić) 

3. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva Hrvatski 

radio Vukovar d.o.o. za 2022.  

(Izvjestitelji: J. Jukić i R. Rac) 

4. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva Komunalac 

d.o.o. za 2022. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i B. Marić) 

5. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva Vodovod 

grada Vukovara d.o.o. za 2022. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Tišov) 

6. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva Tehnostan 

d.o.o. za 2022. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i I. Krajnović) 

7. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o provedbi integriranih 

teritorijalnih ulaganja u okviru Integriranog teritorijalnog programa 2021. - 2027. 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i K. Bilić) 

8. Donošenje Odluke za raspisivanje Javnog poziva za dodjelu sredstava Grada Vukovara u 

sufinanciranju Programa – Energetska obnova višestambenih zgrada u gradu Vukovaru 

za 2023. 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i D. Čulig) 

9. Donošenje Odluke o usvajanju Obračuna proračuna Grada Vukovara za razdoblje od 1. 

siječnja do 30. lipnja 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i G. Vicković) 

10. Donošenje Odluke o izradi V. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada 

Vukovara 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i M. Vlajčić) 

11. Donošenje Odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji između Grada 

Vukovara (Republika Hrvatska) i Grada Čapljine (Bosna i Hercegovina) 

(Izvjestitelji. R. Rapan i K. Bilić) 

12. Donošenje Odluke o izmjenama Poslovnika Gradskog vijeća Grada Vukovara 

(Izvjestitelj: D. Vlajčić) 

13. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika 

14. (Izvjestitelji: J. Jukić i S. Tokić) 
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15. Prijedlozi i informacije 

 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA VURA D.O.O. ZA 2022.  

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Zeko – 

direktor Razvojne agencije VURA. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, HS, SDSS i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (DSS I HNS) donosi 

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva VURA d.o.o. iz Vukovara, Dr. 

Franje Tuđmana 13, OIB: 35723009241, za 2022. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA VUKOVARSKA GOSPODARSKA ZONA D.O.O. ZA 2022.  

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i I. Mujkić – 

direktorica Vukovarske gospodarske zone d.o.o. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, HS i Ž. Sabo) i 4 

glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS, HNS i DSS) donosi 

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Vukovarska gospodarska zona 

d.o.o. iz Vukovara, Gospodarska zona 15, OIB: 37862172935, za 2022. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA HRVATSKI RADIO VUKOVAR D.O.O. ZA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i R. Rac – 

direktor HRV-a. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

U Raspravi su sudjelovali: V: Vuleta i R. Rac. 
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Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, HS, Ž. Sabo), 2 

glasa „PROTIV“ (SDSS) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (DSS i HNS) donosi  

 

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Hrvatski radio Vukovar d.o.o. iz 

Vukovara, Dr. Franje Tuđmana 13, OIB: 97683222809, za 2022. godinu. 

 

Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA KOMUNALAC D.O.O. ZA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i IB. Marić 

– direktor Komunalca d.o.o. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković i B. Marić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, 

HS, SDSS i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (DSS i HNS) donosi 

O D L U K A 

o prihvaćanju izvješća o poslovanju  

trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2022. godinu 

Prihvaća se izvješće o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. iz Vukovara, 

Sajmište 174, OIB: 83101904488 za 2022. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 5. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA VODOVOD GRADA VUKOVARA D.O.O. ZA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Tišov – 

direktor Vodovoda d.o.o. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković i D. Tišov. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP,HS, SDSS i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (DSS i HNS) donosi 

O D L U K A 

o prihvaćanju izvješća o poslovanju  

trgovačkog društva Vodovod grada Vukovara d.o.o. za 2022. godinu 

Prihvaća se izvješće o poslovanju trgovačkog društva Vodovod grada Vukovara d.o.o. iz 

Vukovara, Jana Bate 4, OIB: 95863787953 za 2022. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 6. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA TEHNOSTAN D.O.O. ZA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i I. 

Krajnović – direktor Tehnostana d.o.o. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: J. Jukić, I. Krajnović, S. Milaković i Z. Rokvić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, 

HS i Ž. Sabo) i 4 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS, DSS, HNS) donosi 

O D L U K A 

 o prihvaćanju izvješća o poslovanju  

trgovačkog društva Tehnostan d.o.o. za 2022. godinu. 

Prihvaća se izvješće o poslovanju trgovačkog društva Tehnostan d.o.o. Vukovar, Dr. 

Franje Tuđmana 23, OIB: 91347134540 za 2022. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA 

O PROVEDBI INTEGRIRANIH TERITORIJALNIH ULAGANJA U OKVIRU 

INTEGRIRANOG TERITORIJALNOG PROGRAMA 2021. - 2027. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i A. 

Filipović – ravnateljica Gradskog muzeja Vukovar. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković, K. Bilić, predsjednik, D. Drakulić i J. Jukić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, 

HS, DSS, HNS i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“(SDSS)  

O D L U K A 

o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o provedbi integriranih teritorijalnih 

ulaganja u okviru Integriranog teritorijalnog programa 2021. - 2027. 

I. 

 Gradsko vijeće Grada Vukovara suglasno je da Grad Vukovar sklopi Sporazum o 

provedbi integriranih teritorijalnih ulaganja u okviru Integriranog teritorijalnog programa 2021. 

- 2027. sa Ministarstvom regionalnog razvoja i fondova Europske unije. 

II. 

 Ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Vukovara za potpisivanje Sporazuma iz točke I. ove 

Odluke kao i sve njegove buduće izmjene, dopune te dodatke. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 8. 

DONOŠENJE ODLUKE ZA RASPISIVANJE JAVNOG POZIVA ZA DODJELU 

SREDSTAVA GRADA VUKOVARA U SUFINANCIRANJU PROGRAMA – 

ENERGETSKA OBNOVA VIŠESTAMBENIH ZGRADA U GRADU VUKOVARU ZA 

2023. 
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Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i D. Čulig – pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

U raspravi su sudjelovali: V. Vuleta, D. Čulig i D. Vlajčić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi 

O D L U K A 

o raspisivanju Javnog poziva za dodjelu bespovratnih sredstava Grada Vukovara u 

sufinanciranju Programa – Energetska obnova višestambenih zgrada u gradu Vukovaru 

za 2023. godinu 

I. 

Odobrava se Upravnom odjelu za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo Grada Vukovara 

raspisivanje Javnog poziva za dodjelu bespovratnih sredstava Grada Vukovara u sufinanciranju 

Programa – Energetska obnova višestambenih zgrada u gradu Vukovaru za 2023. godinu. 

II. 

Stručne i administrativne poslove iz točke I. ove Odluke obavljati će Upravni odjel za 

komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 9. 

DONOŠENJE ODLUKE O USVAJANJU OBRAČUNA PRORAČUNA GRADA 

VUKOVARA ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA DO 30. LIPNJA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i G. 

Vicković – viši savjetnik za proračun. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, HS i Ž. Sabo) i 4 

glasa „SUZDRŽAN“ (DSS, HNS i SDSS) donosi  

Odluka o usvajanju  

Obračuna proračuna Grada Vukovara  

za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 10. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI V. IZMJENA I DOPUNA GENERALNOG 

URBANISTIČKOG PLANA GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i M. Vlajčić – pročelnica UO za prostorno uređenje i imovinu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 
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V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi 

O D L U K A 

o izradi V. Izmjena i dopuna 

Generalnog urbanističkog plana grada Vukovara 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 11. 

DONOŠENJE ODLUKE O SKLAPANJU SPORAZUMA O PRIJATELJSTVU I 

SURADNJI IZMEĐU GRADA VUKOVARA (REPUBLIKA HRVATSKA) I GRADA 

ČAPLJINE (BOSNA I HERCEGOVINA) 

Uvodno obrazloženje dali su R. Rapan – predsjednik Odbora za međugradsku i međunarodnu 

suradnju i K. Bilić – pročelnica UO za gospodarstvo. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi je sudjelovao N. Bučko. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, 

HS, HNS i Ž. Sabo) i 3 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS i DSS) donosi 
O D L U K A 

o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji između Grada Vukovara (Republika 

Hrvatska) i Grada Čapljine (Bosna i Hercegovina)    

I. 

Grad Vukovar uspostavlja prijateljstvo i suradnju s Gradom Čapljina, Bosna i 

Hercegovina.     

II. 

Ocjenjuje se da postoji dugoročan i trajan interes za uspostavljanje prijateljstva i suradnje 

s Gradom Čapljinom u cilju unapređivanja gospodarskog, društvenog, obrazovnog, kulturnog i 

komunalnog te humanitarnog života razvitka Grada Vukovara u okviru samoupravnog 

djelokruga jedinica lokalne samouprave. 

III. 

Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Vukovara potpisati Sporazum o prijateljstvu i suradnji 

između Grada Vukovara i Grada Čapljine.   

Tekst Sporazuma čini sastavni dio ove Odluke. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 12. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA POSLOVNIKA GRADSKOG VIJEĆA 

GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dao je D. Vlajčić – predsjednik Odbora za status, poslovnik i normativnu 

djelatnost. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Drakulić, D. Vlajčić i S. Tokić. 
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Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi 

ODLUKA O IZMJENAMA 

POSLOVNIKA GRADSKOG VIJEĆA GRADA VUKOVARA 

Članak 1. 

(1) U Poslovniku Gradskog vijeća Grada Vukovara (,,Službeni vjesnik" Grada Vukovara 

broj 3/11, 3/13, 1/18, 2/18-pročišćeni tekst i 3/21) u članku 23. stavak 3. mijenja se i glasi: 

,,(3) Članovi radnog tijela, u slučaju nastupanja posebnih okolnosti koje 

podrazumijevaju događaj ili određeno stanje koje se nije moglo predvidjeti i na koje se nije 

moglo utjecati, a koje trenutačno ugrožava pravni poredak, život, zdravlje i sigurnost 

stanovništva te imovinu veće vrijednosti, (u daljem tekstu ,,posebne okolnosti"), za vrijeme 

trajanja posebnih okolnosti mogu svoje izjašnjenje po dnevnom redu ostvariti audio ili 

videokonferencijskim putem i smatra se da sudjeluju na sjednici. " 

(2) Stavak 4. briše se. 

Članak 2. 

Članak 61.a mijenja se i glasi: 

„(1)Za vrijeme trajanja posebnih okolnosti sjednice Gradskog vijeća mogu se održavati 

elektroničkim putem i to jedino audio i/ili videokonferencijskim putem. 

(2) Na sjednicu sazvanu i održanu na način propisan u stavku 1. ovog članka 

primjenjuju se odredbe ovog Poslovnika o rokovima za sazivanje sjednice i dostavu 

materijala, predlaganju točaka dnevnog reda, dostavu amandmana i glasovanju." 

Članak 3. 

Članak 72.a mijenja se i glasi: 

„Vijećnici koji  zbog posebnih okolnosti ne mogu fizički nazočiti sjednici,  ako 

uspostave vezu s predsjednikom Gradskog vijeća u vrijeme održavanja sjednice elektronskim 

putem koji im omogućava raspravu i glasovanje,  smatra se da sudjeluju na sjednici.“ 

Članak 4. 

U članku 90. stavak 5. mijenja se glasi: 

„(5) Zbog posebnih okolnosti, može se ograničiti javnost sjednica Gradskog vijeća propisana 

stavkom 2. ovog članka." 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 13. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN 

PLAĆE SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i S. Tokić – 

pročelnica UO za opće poslove. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, HS, SDSS i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (DSS i HNS) donosi 
ODLUKA 

o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 14. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 

Sjednica završila u 10.50. 

 

 

 

Zapisnik vodila Predsjednik 

Anita Sesvečan Željko Sabo, teolog 

 

 

 


